

## Applications for Social Reward for the 2<sup>st</sup> Term of Study (2025-2024)

The Students' Affairs Department is hereby inviting applications for the social reward from all students holding the Kuwaiti nationality and those born to Kuwaiti mothers, who have not had the chance to apply for the social reward this term ( i.e. both new students and those with previous records). Applicants should submit their applications to the Department starting on Sunday 16<sup>th</sup> FEB., 2025 till Sunday 2<sup>th</sup> MAR, 2025.

1. To apply, students should log onto the SIS system, click on Social Reward and fill in the Pay Transfer Form duly, leaving no spaces between the digits in their IBAN numbers.
2. Prepare required documents in number order for submission to the Students' Affairs Department on time.

### Documents required from Kuwaiti students:

- a. Copy of valid civil ID card.
- b. To-Whom-It-May-Concern certificate from the Social Affairs and Labour Ministry (Family Care Department) stating that the student is not receiving any assistance.
- c. To-Whom-It-May-Concern certificate from the Public Authority for Social Security stating that the student is not registered with them.
- d. A bank Pay Transfer form clearly showing the IBAN number and approved by the issuing bank.
- e. To-Whom-It-May-Concern certificate to apply for the Social Reward.

### New students with previous records of social reward:

- a. They should provide a detailed certificate from their previous university or college together with the required documents.

### Documents to be submitted by students born to Kuwaiti mothers:

- a. Copy of valid civil ID card.
- b. To-Whom-It-May-Concern certificate from the Social Affairs and Labour Ministry (Family Care Department) stating that the student is not receiving any assistance.

## اعلان التقديم على المكافأة الاجتماعية للفصل الثاني 2024-

**2025**

يعلن قسم شؤون الطلبة عن بدء استقبال طلبات التقديم للمكافأة الاجتماعية لجميع الطلبة الكويتيين وبنات الكويتيات والذين لم تُنح لهم الفرصة للتقديم على المكافأة الاجتماعية وهم الطلبة المسجلين لهذا الفصل (مستجدين ومن لديهم سجل سابق) ،يرجى تسليم المستندات **لقسم شؤون الطلبة** وسيكون التقديم من يوم **الاحد الموافق 2025/2/16 وحتى يوم الاحد الموافق 2025/3/2**

**الخطوة الاولى:-** الدخول على نظام SIS وبعدها اختيار

social reward وتعبئة البيانات بشكل صحيح كما هو موجود بنموذج تحويل الراتب وبدون وضع اي مسافات في كتابة رقم الايبن

**الخطوة الثانية:-** تجهيز المستندات وترتيبها كما هي

مرقمه وتسلم لقسم شؤون الطلبة في الوقت المحدد .

### المستندات المطلوبة للطلبة الكويتيين :

1. صورة عن البطاقة المدنية (سارية المفعول).
2. شهادة لمن يهمة الامر من وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل (الرعاية الأسرية) تفيد بأن الطالب لا يتقاضى أي مساعدات .
3. شهادة لمن يهمة الامر من المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية تفيد أن الطالب غير مسجل لديهم.
- 4- نموذج تحويل راتب من البنك موضح به رقم الايبن كاملاً معتمد من البنك .
- 5- لمن يهمة الامر للتقديم على المكافأة الاجتماعية

**الطلبة المستجدين للذين لديهم سجل سابق بالمكافأة الاجتماعية** يجب استخراج شهادة تفصيلية من الجامعة او الكلية التي سبق له الدراسة فيها وارفاقها بالمستندات المطلوبة.

### المستندات المطلوبة للطلبة من ابناء الكويتيات :

1. صورة عن البطاقة المدنية (سارية المفعول).
2. شهادة لمن يهمة الامر من وزارة الشؤون الاجتماعية والعمل (الرعاية الأسرية) تفيد بأن الطالب لا يتقاضى أي مساعدات .
3. شهاده من الهيئة العامة للقوى العاملة باسم الطالب وليست باسم الام .
4. نموذج تحويل راتب من البنك موضح به رقم الايبن كاملاً معتمد من البنك .
5. صورة من البطاقة المدنية للأم (سارية المفعول).
6. صورة من جنسية الام.
7. صورة من شهادة ميلاد الطالب.
8. لمن يهمة الامر للتقديم على المكافأة الاجتماعية

- c. To-Whom-It-May-Concern certificate from the Public Workforce Authority issued in the student's name and not in the name of the mother.
- d. A bank Pay Transfer form clearly showing the IBAN number and approved by the issuing bank.
- e. To-Whom-It-May-Concern certificate to apply for the Social Reward.
- f. A valid copy of the mother's civil ID card.
- g. Copy of mother's certificate of nationality.
- h. Copy of student's birth certificate.
- i. To-Whom-It-May-Concern certificate to apply for the Social Reward.

10. New students with previous records of social reward: They should provide a detailed certificate from their previous university or college together with the required documents.

Students with special needs:

They should provide all above mentioned documents and a certificate of disability signed and sealed by the Higher Council for the Disabled.

They are not required to provide a whom-it-may- concern certificate from the Public Authority for Social Security

### **Married students**

Those students should provide an attested copy of their Marriage Contract, evidencing continued married status and a valid copy of his/her spouse's civil ID card.

### **Note:**

Please note that should there be any document missing from the folder of required documents the whole folder will be completely disregarded.

9. الطلبة المستجدين اللذين لديهم سجل سابق بالمكافأة الاجتماعية يجب استخراج شهادته تفصيلية من الجامعة او الكلية التي سبق له الدراسة فيها ورافقها بالمستندات المطلوبة

**الطلبة من ذوي الاحتياجات الخاصة** ارفاق كل الاوراق المطلوبة فيما سبق بالاضافة الى شهادته اثبات إعاقة من المجلس الاعلى للمعاقين ولا يستوجب عليهم تقديم شهادته من المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية

**الطالب المتزوج** يجب عليه ارفاق كل الاوراق المطلوبة فيما سبق بالاضافة الى تقديم كلاً من (عقد زواج- استمراره زواج-صورة البطاقة المدنية للزوجة سارية المفعول).

### **ملاحظة**

1. يرجى العلم في حال وجود اي نواقص في المستندات او التسليم بعد الموعد المحدد لين يتم قبول الملف نهائياً.